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Zápis zo  zasadnutia č. 2/2005  
Komisie vrcholového športu plávania 

konaného dňa 12.1.2025 dištančne  
 začiatok o 20:00 hod. 
ukončenie 23:00 hod. 

 

Prítomní členovia KVŠ:     
Predsedajúci: p. Klobučník 
členovia: p. Moravcová Valko, p. Mikoláš, p. Skála, p. Halas, p. Viola, p. Procházka,  p. 
Vachan, p. Hadidom 
Ospravedlnení:  

Pozvaní hostia: p. Šulek, p. Gális, p. Lange 

Diskusia k téme organizácie vrcholného podujatia MEJ a ME-U23 

P. Klobučník privítal členov KVŠ a taktiež prizvaných hostí. Zároveň otvoril diskusiu 
k organizácii MEJ a ME-U23. Zároveň odovzdal slovo p. Prezidentovi SPF. P. Šulek 
oboznámil členov KVŠ o základných informáciách spojených s organizáciou podujatí 
MEJ a ME-U23, ktoré sa majú uskutočniť v Šamoríne. P. Lange doplnila, že máme 
možnosť prednostne ponúknuť zabezpečenie požiadaviek pre reprezentáciu na 
uvedené podujatie. IL taktiež poukázala , že v prípade potreby je možnosť ubytovania 
športovcov mimo športový komplex X-Bionics. IL doplnila, že by bolo vhodné od KVŠ 
vypracovanie dokumentu s požiadavkami za reprezentáciu pre uvedené podujatia. 
Taktiež poukázala na nutnosť rezervácie ubytovanie (preliminary booking – 28.2.) 
kvôli možnému naplneniu ubytovacej kapacity inými federáciami. TK a MM 
poznamenali, že nominácia a počet nominovaných bude uskutočnený na základe 
plánov práce. IL poznamenala, že počas podujatia budú pre jednotlivé federácie 
k dispozícii priestranné stany. TK sa dopytoval, či budú počas prenosu aj podvodné 
záznamy. IL potvrdila zabezpečenie podvodných kamier v spolupráci s partnerom TV 
JOJ. IL poznamenala, že celý proces prípravy (stavba tribún atď) bude prebiehať 
v noci, tým pádom by mal byť bazén k dispozícii počas prípravného zrazu. IL 
odprezentovala myšlienku s otváracím ceremoniálom v spolupráci s RD 
Synchronizovaného plávania 1 deň pred samotným podujatím. JS poznamenal, že by 
bolo vhodné ponúknuť trénerom, ktorí sa nezmestili do hlavnej nominácie, možnosť 
ubytovania (mimo X-Bionics). Členovia KVŠ diskutovali o možnosti zabezpečenia 
vlastnej oddychovej zóny – miestnosti pre členov RD a trénerov. KP poznamenal, že by 
bolo vhodné aby RD nebolo ubytované v zadnom pavilóne. IL informovala členov KVŠ 
o teoretickej možnosti účasti reprezentantov Ruska a Bieloruska na podujatí MEJ 
a ME-U23. 
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Záver: 

Členovia KVŠ sa zhodli, že bude vhodné ak RD bude bývať v komplexe X-Bionics 

KVŠ vypracuje dokument s požiadavkami na zabezpečenie kvalitného servisu počas 
podujatia MEJ a ME-U23 

 

 

 


